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“Onze deelnemers willen 

graag dat de pensioenen gelijk 

blijven of zelfs meestijgen met 

 prijs stijgingen.”

Nieuws

Resultaten onderzoek Toekomst Pensioenen zijn bekend

Wie kan straks de opgebouwde 
pensioenen het beste beheren?

Wie kan het beste de opgebouwde pensioenen beheren? Dat is de belangrijkste vraag die we te beantwoorden 
hebben. Ook uw mening daarover telt mee. Bestuurders Ronald van Oostrom en Michael Vos en directeur van 

het bestuursbureau, Eelco Ploeger, vertellen over de resultaten van het deelnemersonderzoek Toekomst Fonds. 
En hoe die meewegen bij ons besluit.

Op 1 januari 2025 stopt de pensioenopbouw bij ons fonds. 
Werkgevers moeten ervoor zorgen dat zij met hun werknemers 
afspraken maken over de verdere opbouw van pensioen. En die 
verdere opbouw moeten ze dan ergens anders onderbrengen. 
‘Maar de pensioenen die al bij ons zijn opgebouwd, zijn straks niet 
weg’, legt bestuursvoorzitter Ronald van Oostrom uit. ‘Ons fonds 
blijft zorgen voor de pensioenen die tot 1 januari 2025 bij ons 
zijn opgebouwd. Die betalen we uit wanneer een deelnemer met 
pensioen gaat.’ 

Beheer van pensioenen overdragen? 
Toch onderzoekt het bestuur wie het beste kan zorgen voor 
de pensioenen die al zijn opgebouwd. Hoe zit dat precies? 
 Vicevoorzitter Michael Vos: ‘Voor nu blijven de opgebouwde 
 pensioenen bij ons fonds. 
 

Op de foto (v.l.n.r.) Ronald van Oostrom, Michael Vos en Eelco Ploeger.

Maar we moeten ook verder in de  toekomst kijken. Voorop staan 
de belangen van de deelnemers. Moet de huidige manier waarop 
we de pensioenen beheren, worden voortgezet? Of is een andere 
partij straks misschien wel beter in staat dat te doen dan ons 
fonds? Hoe zit het  bijvoorbeeld met de kosten? Kunnen wij straks 
nog wel voldoende  zekerheid bieden? We verwachten dat het 
uiteindelijk beter is om het beheer over te dragen aan een andere 
pensioenuitvoerder. De vraag is dan: aan welke partij dragen we 
het beheer over? Is dat  bijvoorbeeld een algemeen pensioen-
fonds of misschien een verzekeraar?’

Lees verder op pagina 2>>
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Goed nieuws! De pensioenen gaan licht omhoog in 2024

Zoeken naar goede oplossing 
‘Dat zijn vragen waar we nu nog niet direct een antwoord op 
 hebben. En waar we wel heel goed naar moeten kijken’, vertelt 
Eelco Ploeger. ‘We brengen goed in kaart wat de  mogelijkheden 
zijn en wat daarvan de voor- en de nadelen zijn. En we  praten 
 erover met ons verantwoordingsorgaan en onze Raad van 
 Toezicht. Ook de toezichthouders De Nederlandsche Bank en 
de Autoriteit Financiële Markten kijken mee. En we hebben 
onze deelnemers gevraagd wat zij belangrijk vinden voor hun 
 pensioen. Dat deden we in het deelnemersonderzoek Toekomst 
 Pensioenen. Ook houden wij de sociale partners (KBN en Nautilus) 
op de hoogte.’

Resultaten onderzoek bekend 
De eerste resultaten van het onderzoek zijn bekend. Ronald: ‘Eerst 
wil ik iedereen bedanken die heeft meegedaan! Ruim 1800 deel-
nemers, dat is echt een mooie opkomst. De belangrijkste 
 resultaten? Het merendeel van onze deelnemers ziet graag dat 
de pensioenen tenminste gelijk blijven, maar als het even kan ook 
meestijgen met prijsstijgingen. Daar mag best een beetje risico 
voor genomen worden. Ook vinden deelnemers het belangrijk dat 
ze goede informatie krijgen over hun pensioen.’

Puzzelstukjes bij elkaar leggen 
Eelco vult aan: ‘De resultaten geven het gevoel van onze 
 deelnemers over hun pensioen weer. Die nemen we straks mee 
in het besluit over het toekomstig beheer van de pensioenen. 
Het is een van de puzzelstukjes die we moeten leggen om tot 
een goede keuze te komen. Er zijn ook nog veel andere puzzel-
stukjes. Bijvoorbeeld welke risico’s zijn er bij een overdracht van 
de pensioenen? Wat betekent het voor de pensioenen van onze 
deelnemers? 

Hoe zorgen we ervoor dat het vermogen van ons fonds ten goede 
blijft komen aan onze deelnemers? Kan een andere partij dezelfde 
kwaliteit leveren als het gaat om de pensioenuitvoering? En tegen 
welke kosten? Bestaat zo’n partij ook over 10 of 20 jaar ook nog? 
En kunnen we goed uitleggen waarom we de pensioenen over-
dragen en hoe dat precies werkt?’

De tijd nemen 
Het bestuur heeft dus genoeg om over na te denken. Hoe ziet de 
planning eruit? Michael: ‘In de eerste maanden van 2024 zetten 
we alle puzzelstukjes op een rij. We hopen in de loop van het jaar 
een besluit te nemen. Daarna gaan we in gesprek met andere 
partijen en kijken we aan wie we de pensioenen het beste kunnen 
overdragen. En hoe we dat gaan doen. Daar nemen we de tijd 
voor. Pas als alles goed is geregeld, dragen we de  pensioenen 
over. Dat kan nog wel een paar jaar duren. Tot die tijd staan 
de pensioenen veilig bij ons fonds en blijven wij de ingegane 
 pensioen uitkeren.’

Boodschap aan werkgevers en deelnemers 
Als deelnemers vragen hebben over de toekomst van hun 
 pensioen, bij wie moeten ze dan zijn? Ronald: ‘Hebben zij een 
vraag over hun (opgebouwde) pensioen tot 1 januari 2025? Dan 
kunnen ze contact opnemen met ons fonds. Maar gaat het om 
de verdere opbouw van hun pensioen vanaf 2025? Daarvoor 
moeten ze bij hun werkgever aankloppen. Die moet ervoor zorgen 
dat werknemers op een andere plek pensioen gaan opbouwen. 
Pensioen is namelijk een onderdeel van de arbeidsovereenkomst. 
Daarom ook onze boodschap aan werkgevers: kom op tijd in actie 
voor het pensioen van uw werknemers! En aan werknemers: vraag 
regelmatig na bij uw werkgever hoe het ervoor staat.’

Bestuur in de spotlights 
Het bestuur werkt - samen met haar adviseurs - hard voor u als (voormalig) deel-
nemer. Niet alleen voor uw pensioen nu, maar ook voor uw pensioen na 
1 januari 2025. Bent u benieuwd met welk team we dit doen? Op deze foto ziet u 
het grootste gedeelte van het bestuur plus de directeur van het  bestuursbureau en 
de sleutelfunctiehouder risicobeheer. Bestuurslid  Marion Braamkolk staat niet op 
deze foto. Tim van Dijk treedt af per 1 januari 2024. Meer nieuws over zijn opvolger 
leest u binnenkort op onze website. Op www.rijnenbinnenvaartpensioen.nl/bestuur 
leest u meer informatie over alle bestuursleden. 

Op de foto (v.l.n.r.) Rajesh Grobbe (sleutelfunctiehouder risicobeheer), Cees Blokzijl, Michael Vos, 
 Ronald van Oostrom, Shantinella Mariano, Tim van Dijk, Ingrid Blom,  Michel Steketee en 
Eelco Ploeger (directeur bestuursbureau).

Op onze website leest u 

hier meer over

Wij proberen elk jaar uw pensioen te verhogen. Wij mogen een 
verhoging alleen geven als onze financiële situatie goed genoeg 
is. Dit is eind 2023 het geval. Daarom kunnen wij uw pensioen per 
1 januari 2024 verhogen met 0,24%. 

Wanneer ziet u deze verhoging in uw pensioen? 
• Ontvangt u pensioen van ons fonds? Dan ontvangt u in 

 januari 2024 voor het eerst uw verhoogde bedrag. 
• Ontvangt u nog geen pensioen? Dan ziet u het verhoogde 

bedrag in maart 2024 in Mijn Pensioencijfers. 
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Check uw  jaaropgave 2023 en  betaal specificatie 2024 
Krijgt u pensioen van ons? Dan krijgt u elk jaar een jaaropgave en een betaalspecificatie. Deze zetten we eind januari voor u klaar 
in Mijn Pensioencijfers. Staat uw voorkeur voor het ontvangen van pensioeninformatie op post? Dan krijgt u deze  documenten in 
uw  brievenbus. In januari leest u meer informatie hierover bij het nieuws op onze website.

Betaaldata pensioen 2024 
We betalen uw pensioen altijd op de 23e van de maand uit. Valt 
deze dag in een weekend of op een feestdag? Dan is de betaling 
op de werkdag daarvoor. 
 
Pensioen in het buitenland? 
Ontvangt u uw pensioen op een buitenlandse rekening? Houdt 
u er dan rekening mee dat de uitbetaling iets langer kan duren. 
 Zeker wanneer u buiten de Europese Unie woont.

Hebt u een vraag voor 
onze bestuursvoorzitter? 
Stel uw vraag rechtstreeks aan onze bestuursvoorzitter Ronald van Oostrom! 
U krijgt persoonlijk antwoord. U mailt naar voorzitter@bprb.nl. 

Veranderingen in de 
 pensioenopbouw in 2024 
Vanaf januari 2024 gaat u meer pensioen opbouwen. Het opbouw percentage was 
in 2023 1,16% en wordt in 2024 1,65%. De pensioenpremie die u en uw  werkgever 
betalen, blijft staan op 22,5%. Er is ook een deel van uw salaris  waarover u geen 
pensioen opbouwt. Dat deel blijft in 2024 staan op € 20.935.

Op onze website leest u 

hier meer over

Krijgt u pensioen van ons? 
Dan zijn onderstaande berichten 
speciaal voor u bedoeld



Financieel gezien staat Pensioenfonds Rijn- en 
Binnenvaart er goed voor. Eind november was 
de actuele dekkingsgraad 138,6%. Dit betekent 
dat er voor elke euro die er tot in de verre 
toekomst nodig is om alle pensioenen uit te 
kunnen betalen, € 1,38 in kas is.

Wilt u op de hoogte blijven?
Wilt u op de hoogte blijven? Kijk dan op onze 
website. Daar ziet u rond de 20e van elke 
maand de actuele dekkingsgraad!

C
on

ta
ct

Bezoek onze website 
www.rijnenbinnenvaartpensioen.nl. Daar vindt 

u veel informatie over uw  pensioen en ons 
fonds. U kunt op onze website  inloggen op uw 

persoonlijke beveiligde omgeving 
Mijn Pensioencijfers. 

U kunt ons ook bellen 
Op +31 88 - 116 30 59 

 

Onze klantenservice is 
op werkdagen van 8.30 
tot 17.00 uur bereikbaar.

Mailen of schrijven 
via bpf-rijnenbinnenvaart@azl.eu 

of 
Stichting Bedrijfs pensioenfonds 

voor de Rijn- en Binnenvaart 
Postbus 4471, 6401 CZ Heerlen

Zo staat 
het fonds

er voor

Colofon 
Redactie en opmaak: AZL Fondsommunicatie 
Eindredactie: Bestuursbureau Pensioenfonds Rijn- en Binnenvaart 
Fotografie: De Beeldredaktie

Es gibt spezielle Seiten 
auf Deutsch.

A number of special webpages 
are available in English.

Deze uitgave is met zorg samengesteld, maar u kunt er geen 
 rechten aan ontlenen. Uw rechten staan in het pensioenreglement 
van ons fonds. U vindt het op www.rijnenbinnenvaartpensioen.nl.

Kloppen uw  gegevens? 
Om uw pensioen nu of in de toekomst goed te kunnen verzorgen, 
houden wij uw gegevens bij. Kloppen deze gegevens niet? Of wijzigt 
er iets in uw  situatie? Dan horen wij dat graag van u. Uw gegevens bij 
ons bekijken en veranderen gaat makkelijk in Mijn Pensioencijfers. 
Inloggen gaat veilig via uw DigiD. Controleert u even of alles klopt? 

Bent u ziek of 
arbeidsongeschikt? 
Bent u nu ziek of wordt u ziek tussen nu en 1 januari 2025? Geen 
zorgen! U blijft pensioen opbouwen in de pensioenregeling zoals 
deze nu geldt bij ons fonds. Ook na 1 januari 2025. 
 
Bent u langdurig ziek en wordt u na twee jaar (gedeeltelijk) 
arbeids ongeschikt? Dan kunt u gebruik maken van de regeling 
‘premievrijstelling bij arbeidsongeschiktheid’. U blijft vanaf dat 
moment gewoon pensioen opbouwen bij ons fonds totdat u 
herstelt of met pensioen gaat. Voor het gedeelte dat u arbeids-
ongeschikt bent betaalt u géén premie.


